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Protokoll fört vid styrelsemöte för VIHS den 12 februari 2025, kl 19.00-20.45. 

Plats: Curlinghallen Härnösand. 

 

Närvarande: 

Anette Norberg ordförande 

Leif Bolin vice ordförande 

Arne Brorstad kassör 

Sven Eklund ledamot 

Kari Korpela ledamot 

Per-Anders Westin ledamot 

Ewa Lindstrand ledamot 

 

Leif Thunman hedersmedlem i VIHS 

Bo Håkansson 

 

§1 Mötets öppnande 

Anette Norberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

 

§2 Fastställande av dagordningen samt val av sekreterare och justerare för mötet 

Styrelsen beslöt att utse Ewa som sekreterare för kvällens styrelsemöte.  

Styrelsen beslöt att utse Leif B att tillsammans med ordförande justera protokollet. 

Ewa föreslog att dagordningen skulle kompletteras med fastställande av verksamhetsberättelsen, 

vilket bifölls. Styrelsen beslöt i övrigt att fastställa dagordningen. 

 

§3 Protokoll från föregående möte 

Styrelsen beslöt godkänna föregående mötes protokoll. 

 

§4 Ekonomi 

Arne noterade att medlemsantalet har minskat. Förhoppningsvis kommer flera att betala 

medlemsavgiften  när vår tidning dyker upp i brevlådan. Där finns uppgifter om hur man kan betala 

in medlemsavgiften. Årets resultat innebär ett underskott på 6763,30 kr. 

Styrelsen beslöt godkänna rapporten. 

 

§5 Medlemmar 

Styrelsen hade en omfattande diskussion om hur vi kan värva nya medlemmar och att vi har ett 

gemensamt ansvar i den frågan. Vi resonerade också om när en idrottsutövare kan betraktas vara 

idrottshistorisk och konstaterade att t ex Ebba Andersson faktiskt är historisk fast hon utövar sin sport 

i nutid. Vi kanske kan hitta fler medlemmar om vi använder den måttstocken? 
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Vi behöver dock gemensamt aktivt jobba med att värva nya medlemmar! 

 

§6 Medlemsavgift första året som medlem 

Styrelsen beslöt efter en mycket lång och omfattande diskussion att inte i dagsläget ändra 

medlemsavgiften. 

 

§7 Aktiviteter – genomförda och kommande 

Diskussionen sammanfattas punktvis: 

- Vi måste bli mera aktiva på sociala medier, exempelvis FB där vi har en egen sida. 

- Anette och Ewa fick i uppdrag att genomföra en caféträff i Timrå på SCA Arena under våren 

där medverkande är Björn Palmqvist, Henna Svensson och Kent Lindgren. 

- Vore trevligt med en caféträff med hockeytjejerna i Härnösand 

- Anette fick i uppdrag att under våren anordna en caféträff med Björn Rudström, Maria Prytz 

och sig själv där man även kan få prova på curling. 

- Per-Anders Westin föreslog styrelsemöte och caféträff vid Forsvallen med Bengt Sehlin under 

våren. 

- En artikel om oss vore bra att få in i tidningen Yieppe i Härnösand. 

- Anette tycker att VIHS skulle kunna få vara med när RF-SISU har sina digitala 

kommunträffar och hon ska ta kontakt med Andreas Johansson . 

- Kramfors har något som kallas ”Aktiva Pensionärer” som vi kan söka kontakt med för att 

kunna delta vid något lämpligt tillfälle. 

- Planering av träffar enligt tidigare med olika pensionärsorganisationer gäller. 

 

§8 Medlemstidning, rapport från mötet 2024-12-05 

Leif redovisade delar av den skriftliga rapport som samtliga i styrelsen erhållit. Leif redovisade att 

fler skribenter behövs och att vi behöver hjälpas åt att sälja annonser till respektive nummer. Vi 

uppmanas använda hela vårt nätverk i organisationer och företag för på det sättet klara av ekonomin 

för tidningsutgivningen. 

 

§9 Medlemstidningen, förslag till beslut 

Styrelsen beslöt: 

- Ge ut tidningen 3 gånger/år. Februari, juni och oktober, max 20 sidor. 

- Varje styrelseledamot ansvarar för att själva skriva eller hitta en skribent som skriver en 

artikel en gång/år. 

- Varje styrelseledamot ska hitta minst en annonsör till tidningen per år? Eller per nummer? Vi 

bestämde det inte tydligt. Aktiviteten ska avrapporteras vid varje styrelsemöte. 
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- Vi ska även ta fram artiklar om idrottsprofiler som lagt ner sin aktiva karriär relativt nyligen. 

 

§10  Diskussionspunkt: Ska vi utse en Årets ledare/eldsjäl? 

Styrelsen diskuterade frågan och beslöt bilda en arbetsgrupp samt utse Anette, Leif B, Bo, Arne 

samt Per-Anders att ingå i den. 

 

§11 Fastställande av verksamhetsberättelsen för 2024 

Styrelsen beslöt fastställa verksamhetsberättelsen för 2024. 

 

§12 Övriga frågor 

Arne efterlyste om flera i styrelsen hade betalt medlemsavgiften till SCIF så skulle han reglera den 

kostnaden för respektive styrelseledamot. 

 

§13 Kommande sammanträden 

Styrelsen beslöt fastställa kommande sammanträden i samband med konstitueringen vid årsmötet. 

 

§14 Avslutning 

Anette gratulerade Leif Thunman till det fina stipendiet från SCIF och överlämnade vackra tulpaner. 

Anette tackade därefter alla medverkande och förklarade styrelsemötet för avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet: Ewa Lindstrand  

 

 

 

Justerare: Anette Norberg.                                                         Leif Bolin 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


